
Vraag nr. 34
van 22 oktober 1997
van de heer GEORGES CARDOEN

Vlaamse administratievestigingen in Brussel  –
Beleid

Ondanks de steeds grotere nadruk die de V l a a m s e
regering wenst te leggen op de Vlaamse aanwezig-
heid in Brussel lijkt het mij dat meer en meer
Vlaamse gewestelijke en gemeenschapsadministra-
ties Brussel verlaten om zich te vestigen buiten
Brussel en in Leuven.

1. Welke gewest- en gemeenschapsadministraties
hebben de afgelopen tien jaar Brussel op deze
manier verlaten of staan op het punt om dit te
doen ?

2. Hoeveel ambtenaren werken er in deze admini-
straties ?

3. Wordt op die manier de Vlaamse aanwezigheid
in Brussel niet afgebouwd ?

4. Heeft de minister hiertegen reeds actie onder-
nomen ?

N.B. : Deze vraag werd eveneens gesteld aan
mevrouw Wivina Demeester, Vlaams minis-
ter van Fi n a n c i ë n , Begroting en Gezond-
heidsbeleid.

Antwoord

Deze materie behoort tot de bevoegdheid van
Vlaams minister Wivina Demeester-De Meyer, d i e
voor de huisvesting van de diensten van de V l a a m-
se regering bevoegd is en aan wie de schriftelijke
vraag eveneens werd gesteld.


